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commissie bestuurlijke en administratieve organisatie 

Debriefing Zitting van 22 juni 2023 

 

 
Samenstelling: 

 
 
Aanwezig: 

mevrouw Ann De Ridder, voorzitter; 

de heer Gust Crabbe; de heer Jeroen Tiebout; de heer Gunther Coppens; mevrouw Kim Paesmans; de 
heer Wim Peeters; de heer Siebe Ruykens; de heer Lucien Wauters; de heer Jean Cornand; de heer 

Raimondo Palermo; mevrouw Lydie De Smet; de heer Michel Miedzinski; de heer Jeroen Steeman; 

mevrouw Patricia Dereymaeker 
 

Eveneens aanwezig: 

mevrouw Veerle Seré; mevrouw Marleen De Kegel; de heer Jan Desmeth; de heer Georgios 

Karamanis; de heer Guy Jonville; mevrouw Kathleen D'Herde; de heer Bart Keymolen; de heer Olivier 

Huygens; mevrouw Ann Verheyen; de heer Brahim Harfaoui; mevrouw An Speeckaert; de heer Eddy 
Longeval; de heer Godefroid Pirsoul; mevrouw Stéphanie Marchoul; de heer Bart Van Onsem; 

mevrouw Tineke Coeck; mevrouw Evi Duson; de heer Jasper De Jonge; mevrouw Cindy Van Driessche 
 

Afwezig: 

mevrouw Nicole Billens; mevrouw Viviane De Gieter 

 
 

BESPREEKPUNTEN 
 

Sport 
 
1 2023_BAO_00008 Visie Kwaliteitsvolle Buitensportinfrastructuur -  

Beslissing 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 
In het budget 2023 is €200 000 voorzien voor kwaliteitsvolle Buitensportinfrastructuur. De visie is voor 

advies voorgelegd aan de Sportraad en de Jeugdraad. 

Omdat beide adviezen nogal uit elkaar liepen, werd een overlegmoment voorzien tussen 
vertegenwoordiger van beide adviesraden, samen met de diensten en het bestuur. Het 

verslag van dat overlegmoment is eveneens toegevoegd. 
 

Opmerkingen 

Toelichting door Stéphanie Marchoul, vrijetijdscoördinator en Bart Van Onsem, sportfunctionaris. 
 

 

Personeel & onderwijs  
 
2 2023_BAO_00009 Aanpassing 

arbeidsreglement gemeentelijk 
basisonderwijs - Standpunt Kennis 

genomen 

Beknopte samenvatting 

Onder voorbehoud van nieuwe regelgeving en het model van OVSG werd het arbeidsreglement van de 
gemeentelijke basisscholen aangepast. 
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Opmerkingen 
Toelichting door Tineke Coeck, coördinerend directeur gemeentelijke scholen. 

Vraag vanwege An Speeckaert 
- De Vlaamse toetsen worden afgenomen in het vierde en het zesde leerjaar: als de leerlingen 

niet geslaagd zijn voor deze toetsen, wat zijn dan de consequenties? Wordt bij de eindbeoordeling 

rekening gehouden met de resultaten van de Vlaamse toetsen? 
- Worden de resultaten van de toetsen van het 6de leerjaar meegenomen naar het secundair 

onderwijs en staat dit op het rapport? 
Antwoord Tineke Coeck:  

- De resultaten zijn een input. Er wordt rekening mee gehouden bij de klassenraad maar de 
klassenraad gaat zich niet alleen baseren op de resultaten ervan. Het is 1 element in de beoordeling 

maar niet de bepalende factor voor de eindbeoordeling. Resultaten tijdens het schooljaar en 

voorgaande jaren voor het vakgebied worden vergeleken met de resultaten van de toets. - De 
resultaten worden niet meegenomen naar het secundair onderwijs maar zijn louter interne informatie. 
 

 
3 2023_BAO_00010 Aanpassing arbeidsreglement 

gemeentelijk deeltijds kunstonderwijs - Standpunt 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 
Onder voorbehoud van nieuwe regelgeving en het model van OVSG werd het arbeidsreglement van 

het gemeentelijk deeltijds kunstonderwijs aangepast.  

 
Opmerkingen 

Toelichting door Tineke Coeck, coördinerend directeur gemeentelijke scholen. 
Nog aanvullend wordt de samenwerkingsovereenkomst met de muziekacademie Anderlecht (staat op 

de agenda van GR 29/6) kort toegelicht. 

De huidige samenwerkingsovereenkomst loopt af. Er wordt voorgesteld om deze 
samenwerkingsovereenkomst te verlengen voor een duurtijd van 4 jaar ipv 2 jaar. De huurprijs wordt 

geïndexeerd aan de huurindex. 
 

 

4 2023_BAO_00011 Retributiereglement BKO - Standpunt 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 
Aan de raad wordt een voorstel van wijziging van het retributiereglement voor de binnenschoolse 

kinderopvang ter goedkeuring voorgelegd. 

Opmerkingen 
Toelichting door Evi Duson, deskundige onderwijs. 
 

 
5 2023_BAO_00012 Gebruikersovereenkomst BKO - 

Cluster GBS Den Top - VBS Don Bosco - Standpunt 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Aan de raad wordt een gebruikersovereenkomst voor de binnenschoolse kinderopvang tussen GBS 
Den Top, VBS Don Bosco en Infano ter goedkeuring voorgelegd. 

 
Opmerkingen 

Toelichting door Evi Duson, deskundige onderwijs. 
 

 

Woonzorgcentrum 
 
6 2023_BAO_00013 Werking dienst maaltijden aan huis - Standpunt 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Toelichting ter zitting 
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Opmerkingen 
Toelichting door Jasper De Jonge, directeur WZC Zilverlinde. 

De burgemeester vult aan. 
- Voor wat de prijs betreft, zijn we gaan kijken welk de impact is op de kostprijs per maaltijd van de 

samenwerking. Het voordeel van ongeveer  € 0,5 per maaltijd geven we terug aan de eindklant. De 

indexatie per 1/1/2024 wordt geschrapt. Beersel en wij hanteren hetzelfde tarief. 
Vraag van An De Ridder: 

- Over welk aandeel gaat het qua maaltijden en lukt dit? 
- De verdeling van de maaltijden gebeurt ook met onze wagen? 

Antwoord van Jasper De Jonge: 
- Het gaat over 1/3de voor Beersel en 2/3de voor ons. Maar in Beersel voeren ze al sinds 1 jaar geen 

reclame meer voor hun maaltijden (te veel klachten). We hebben nog heel wat groeimarge en 

kunnen nog efficiëntiewinsten boeken. 
- Verdeling gebeurt inderdaad met onze wagens. Voor het afstemmen van de rondes moeten er geen 

extra wagens voorzien worden en rijden onze wagens vaker. 
De burgemeester vult aan 

- Beersel doet de helft van onze maaltijden. Het betekent een stijging met 30% maar onze keuken 

kan nog een verdubbeling aan. 
- Het voortraject (opnemen bestelling / verdelen van de maaltijden en facturatie) gebeurt volledig 

door Beersel. Beersel staat ook in voor de nazorg, nl. de belangrijke sociale functie en wat ermee 
samen hangt. Indien de bedeler een zorg vaststelt, zorgen zij voor de opvolging.  

Vraag van Katleen D'Herde: 
- De geplande prijsaanpassing per 1 januari 2024 valt weg. Maar op advies van de seniorenraad 

hebben we een getrapte indexering goedgekeurd. Namelijk niet in 1 maar in 2 keer? 

Antwoord van de burgemeester: 
- Klopt, 1ste trap is gebeurd en de 2de trap zou niet worden doorgevoerd. 
 

 
7 2023_BAO_00014 Aanvaarding legaat m.b.t. de 

gehele nalatenschap van wijlen een bewoner van WZC 

Zilverlinde - Standpunt Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Een overleden bewoner van WZC Zilverlinde schenkt zijn gehele nalatenschap bij testament aan het 
woonzorgcentrum. 

 
Opmerkingen 

Toelichting door Jasper De Jonge, directeur WZC Zilverlinde. 
 

 
8 2023_BAO_00015 GAW Zuunhof - goedkeuren 

opnameovereenkomst - Standpunt 
Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

De opnameovereenkomst voor GAW Zuunhof wordt voorgelegd aan de raad voor maatschappelijk 

welzijn. 
 

Opmerkingen 

Toelichting door Jasper De Jonge, directeur WZC Zilverlinde. 
Vraag vanwege Kahtleen D'Herde: 

- Tijdens de laatste gemeenteraad waarop Zuunhof werd besproken, was er sprake om 15 
assistentiewoningen over te dragen of aan het zorgbedrijf de mogelijkheid te geven om deze uit te 

baten. Is deze deal dan toch niet doorgegaan vermits er nu sprake is van 15 privéeigenaars? 
Antwoord van Jasper De Jonge: 

- De deal is inderdaad eind maart afgesprongen. Ondanks inspanningen hebben we geen 

publieke partner gevonden. IPON heeft gebruik gemaakt van zijn recht om de 15 assistentiewoningen 
te verkopen. 
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Financiën 
 

9 2023_BAO_00016 Jaarrekening 2022 - AGB - Standpunt 
Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

De raad van bestuur van 16 december 2021 keurde het AGB meerjarenplan 2020-2025 en de bijlagen 

goed. In de loop van 2022 werden alle gekende opbrengsten en kosten geboekt, werden alle 
financiële verrichtingen verwerkt en werden de nodige eindejaarsverrichtingen gedaan. Hieruit vloeit 

de rekening voort die ter goedkeuring aan de raad van bestuur wordt voorgelegd. 

 
Opmerkingen 

Toelichting door Cindy Van Driessche, financieel directeur. 
 

 
10 2023_BAO_00017 Jaarrekening 2022 - gemeente - ocmw - Kennisgeving 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Voorstelling van de jaarrekening 2022 - gemeente-ocmw. 
 

Opmerkingen 
Toelichting door Cindy Van Driessche, financieel directeur. 
 

 

11 2023_BAO_00018 AMJP 2020-2025 gemeente - 
ocmw- aanpassing  nr.5 - Kennisgeving 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Voorstelling van de aanpassing nr. 5 van de AMJP 2020-2025 - gemeente-ocmw. 
 

Opmerkingen 
Toelichting door Cindy Van Driessche, financieel directeur. 
 

 

In opdracht, 

 

Patricia Dereymaeker        Ann De Ridder 

 

 

 

 

secretaris commissie        voorzitter commissie 

 

 


